
Z Á Z N A M  č. 5/2024 
z riadneho zasadnutia komisie výstavby a životného prostredia 

pri Mestskom zastupiteľstve v Bytči, zo dňa 13.11.2004. 

Prítomní na zasadnutí: M. Gácik, J. Babušík, H. Králiková, M. Gajdošík, L. Greguš, M. Sedliak. 
 

Neprítomní: R. Červenec - ospravedlnený  

Zasadnutia komisie sa okrem jej členov zúčastnil: 

Ing. Dušan Beníček - zapisovateľ. 
Mgr. Marta Mičietová – prednosta úradu 
 
Miesto a čas konania: Zasadačka odd. výstavby a ŽP Mestského úradu v Bytči. (prízemie budovy) od 
15:00 hod. 

Komisia bola schopná uznášania, pretože na jej zasadnutí bolo prítomných šesť/6  členov z celkového 
počtu 7 členov komisie. 
 

Na zasadnutí komisie, ktoré viedol jej predseda Martin Gácik, bol prerokovaný materiál podľa programu  

Priebeh rokovania: 

1. Návrh uznesenia Mestského zastupiteľstva v Bytči, ako príloha pre žiadosť na poskytnutie dotácie 
pre spracovanie územnoplánovacej dokumentácie: 

Komisia po oboznámení sa s predmetom materiálu, jeho účelom, odporučila návrh uznesenia prijať 
v znení v akom bol predložený. 

2.  Poslanecký návrh – vybudovanie oddychovej zóny: 

Komisia sa oboznámila s poslaneckým návrhom na vybudovanie novej oddychovej zóny v meste Bytča, 
parcela č. KNE 2971/2 k. ú. V. Bytča, vo vlastníctve mesta Bytča. Lokalita sa nachádza pri derivačnom 
kanáli rieky Váh pri lávke oproti ulici Pšurnovická. Na predmetnom pozemku sa nachádza vojenská 
stavba – guľometné hniezdo. Komisia sa zhodla v názore, že vzhľadom, na skutočnosť, že na projekt 
v súčasnosti nie sú vyčlenené finančné prostriedky z rozpočtu mesta, bude oslovená stavebná odborná 
škola (so zameraním, stavebníctvo, envirmentalistika, projektovanie verejnej zelene a pod.), na dohodu                      
o spolupráci pri spracovaní návrhu riešenia využitia lokality a prípadného projektu v rámci svojej 
odbornej činnosti študentov. Následne budú orgány mesta požiadané o vyčlenenie finančných 
prostriedkov na realizáciu projektu. 

3.  Poslanecký návrh – zlepšenie dopravnej situácie na Kolárovskej ceste: 

 Komisia sa oboznámila  s predmetom poslaneckého návrhu vo veci zlepšenia dopravnej situácie na 
ceste Kolárovskej – smer obec Petrovice v časti odbočenia na Ul. Pšurnovskú. K materiálu podala 
doplňujúce vysvetlenie krokov vykonaných oddelením Výstavby a ŽP mestského úradu, ktoré boli v tejto 
veci podniknuté už v minulosti  zamestnankyňa úradu, p. Sakalová.  Komisia odporučila mestskému 



úradu opätovne osloviť správcu predmetných komunikácií (SSC, resp. VÚC Žilina) o vyjadrenie vo veci 
možnosti vybudovania odbočovacieho, pruhu v tejto časti predmetnej komunikácie a križovatky ulíc 
Kolárovskej a Pšurnovskej. 

4.  Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 1/2024/Z k 27. 09. 2024 v zmysle § 21, 
ods.1 Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami Mesta Bytča - na vedomie:  

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom vzala tento na vedomie a  odporučila ho schváliť. 

5. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2024/Z k 10. 10. 2024 v zmysle § 21, 
ods.1 Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami Mesta Bytča - na vedomie:  

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom vzala tento na vedomie a  odporučila ho schváliť. 

6. Žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2024 o 3 000,- €:  

Komisia po oboznámení sa so žiadosťou odporučila poskytnúť žiadateľovi navýšenie dotácie vo výške 
2.000,00 €. 

7. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2024 k 30. 11.2024 – návrh: 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom a jeho položkami, odporučila tento  schváliť. 

8. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č...../2024 zo dňa 27. novembra 2024 o určení súm 
úhrad za poskytované sociálne služby v Zariadení pre seniorov a Dennom stacionári Jesienka, 
Treskoňova č. 813/4, Bytča – návrh: 

Komisia odporučila predložený materiál schváliť. 

Ďalšie podnety z komisie: 

1. Komisia opätovne otvorila problematiku prechodu pre chodcov cez št. cestu I/10 v mieste 

s prechodu na lokalitu „Na Sahare“. Poslanci boli informovaní, o podmienkach budovania 

prechodov cez takto frekventované komunikácie a technickými podmienkami, ktoré musia 

spĺňať (o. i. že musí byt zabezpečené osvetlenie každého prechodu a začiatok a koniec 

prechodu musí končiť, resp. začínať na vybudovanom chodníku). 

Mestský úrad opätovne vyzve správu št. cesty I/10 o možnosti realizácie takýchto prechodov. 

2. V m. č. Hrabové je potrebné zistiť existenciu a prípadne  zabezpečiť obnovu vodorovného 

dopravného značenia. Na zastávkach autobusov pri obchode, nakoľko tam stávajú, resp. 

parkujú osobné automobily – podnet na MsP Bytča.  

3. Na Ul. Rázusovej pri detskom domove dochádza k poškodzovaniu verejnej zelene , keď sú do 

kmeňov stromov natĺkané klince – podnet na MsP Bytča. 



4. Opätovne vyzvať vlastníkov užívateľov pozemkov na Ul. Pšurnovickej a Ul. Družstevnej lokalita 

„Stará strelnica“, nakoľko z dôvodu zarastenia pozemkov sa do tejto lokality sťahuje množstvo 

diviačej zvere. 

 

 

 

Bytča, 14.11.2024 

Zapísal: Ing. Dušan Beníček 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


